
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Reģ.Nr. 90000048491 

Gaismas iela 19 k-9, Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, fakss 67935819, e-pasts: novads@kekava.lv 
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ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 11.oktobris        protokols Nr. 22. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 06.10.2023.plkst. 08:58 

- atklāta 11.10.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājums 

1. Par sadarbības līguma parakstīšanu par multimodālās agrīnās intervences programmas STOP 

4-7 ieviešanu un īstenošanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

2. Par zemes gabala “Nāvessala”, Daugmales pagastā, daļas nomas tiesības izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

3. Par grozījumiem 2018.gada 16.oktobra zemes nomas līgumā Nr.14-9/18/51;  

4. Par zemes piešķiršanu nomā K.B. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Spriegumi”, 

Ķekavā;  

5. Par zemes piešķiršanu nomā R.B. uz pašvaldībai piekrītošo nekustamo īpašumu Pilskalna 

iela 36, Baldonē;  

6. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežs Nr.26", Ķekavā;  

7. Par pilnvarojumu Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrībai SIA „Ķekavas sadzīves 

servisa centrs” slēgt līgumu ar SIA “LATVIJAS ZAĻAIS PUNKTS” par ražotāju 

paplašinātās atbildības sistēmas īstenošanu tabakas izstrādājumu ar filtriem atkritumu 

apsaimniekošanai. 

Attīstības komitejas jautājumi  

8. Par nekustamā īpašuma “Galiņu ceļš”, Baldones pagastā,  zemes vienības sadalīšanu Rail 

Baltica projekta īstenošanai;  

9. Par nekustamā īpašuma “Lapsēnu ceļš”, Baldones pagastā, zemes vienības sadalīšanu Rail 

Baltica projekta īstenošanai;  

10. Par nekustamo īpašumu  Loka ielā 1  un  Loka ielā 2A, Baldonē apvienošanu;  

11. Par nekustamā īpašuma d/s Jeņči nr.146,  Jeņčos, Ķekavas pagastā, zemes vienību 

apvienošanu;  

12. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 13. septembra lēmumā Nr. 27  “Par 

nekustamā īpašuma “Kalnlejas”, Plakanciemā, Ķekavas pagastā, zemes vienību 

apvienošanu”;  

13. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamo īpašumu ”Ceplīši”, “Ceri”, 

“Vecsvilpji”,  Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai;  

14. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 12. oktobra lēmumā Nr. 19  “Par zemes 

ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 83, Ķekavā”. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājums  

15. Par Ķekavas novada rīcības programmas “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas prevencijas 

sistēmas un ieviešanas plāns” 2024.-2028. gadam apstiprināšanu.  
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Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis. 

Sēdē nepiedalās: Indra Priede. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību. Viņš redz, ka iesniegts viens priekšlikums un aicina 

iesniedzēju to komentēt. 

Hāze komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Hāze, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes –  

Izņemt no Darba kārtības jautājumu Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Mežs Nr.26", zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 008 1207, 

Ķekavā, Ķekavas novadā , līdz tiek pieņemts gala nolēmums tiesvedībā par piekļuvi 

nekustamajam īpašumam Celtnieku iela 11 , Ķekavā. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Aigars Vītols), “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Tiek sakārtota darba kārtība un Žilko aicina apstiprināt laboto sēdes darba kārtību. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 11.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

1. 
Par sadarbības līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.13:48) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – šo programmu Ministru kabinets atbalstīja kā ieviešamu 

visā valstī. Līgums nepieciešams, jo programmu ievieš uz trīspusējas vienošanās pamata, un tie 

ir Valsts kanceleja, kas ir programmas finansētājs, Latvijas Kognitīvi biheiviorālās terapijas 

asociācija, kura ir programmas ieviesējs un pašvaldība, kurā programmu ievieš. Programma ir 

multimodāla, kas paredz atsevišķās grupās strādāt gan ar vecākiem, gan skolotājiem, gan 

bērniem, kuriem ir uzvedības problēmas. Programmas realizācijā vecāku un pedagogu iesaiste 

ir būtiska. Programma adaptēta Latvijā no 2014. līdz 2019.gadam, šajā laikā sagatavoti 

programmas treneri un līdz 2022.gadam viņu skaits pārsniedz 200. Sākotnēji līgumu noslēdza 

Baldones novads un tika apmācīti četri programmas treneri. Lai darbu varētu turpināt, tad 

jāslēdz jauns sadarbības līgums, nu jau ar Ķekavas novadu. Līgums nosaka pušu sadarbības 

kārtību un piešķirtā finansējuma izlietojumu. No pašvaldības nepieciešamie līdzekļi budžetā jau 

ir pieprasīti un tiks iestrādāti šā gada budžeta grozījumos, kas tiks izskatīti tuvākajās domes 

sēdēs. Pašvaldībai no savas puses jānodrošina telpas, transports un ēdināšana nodarbību laikā. 

Tā kā pašvaldībai jau ir pieredze un pieprasīts nepieciešamais finansējums, tad komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt sadarbības līguma (pielikumā) parakstīšanu ar Valsts kanceleju un biedrību 

“Latvijas Kognitīvi biheiviorālās terapijas asociācija” par multimodālās agrīnās intervences 

programmas STOP 4-7 ieviešanu un īstenošanu. 

Lēmums pielikumā.  
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.18:56) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – šā gada 18.septembrī notika izsole uz 400 kv.m. zemes nomas 

tiesībām Nāvessalā. Izsolē piedalījās viena juridiska persona, kas nomas tiesības nosolīja par 

sākuma cenu, līdz ar to jāapstiprina izsoles rezultāti, lai var noslēgt nomas līgumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes gabala “Nāvessala”, Daugmales pagastā, daļas 400 m² platībā, nomas 

tiesības izsolē nosolīto cenu EUR 0,07 par 1 m2 gadā, bez pievienotās vērtības nodokļa, 

kuru 2023.gada 18.septembrī izsolē nosolīja SIA “MG Grande” 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par grozījumiem zemes nomas līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.21:04) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu iznomāt zemi 

ēku uzturēšanai. Ierosinājums atbalstīts un sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un E.K. 2018.gada 16.oktobrī  

noslēgtajā zemes nomas līgumā Nr.14-9/18/51.  

Lēmums pielikumā.  
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4. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.22:39) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar vēlmi iznomāt 

mazdārziņu. Sagatavots lēmuma projekts par zemes nomu uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 192 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Spriegumi”, Ķekavā) K.B., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

5. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.23:42) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu iznomāt 

1250 kv.m. zemes ēku uzturēšanai. Sagatavots lēmuma projekts, kas paredz zemes nomu uz 

desmit gadiem. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes gabalu Pilskalna iela 36, Baldonē, R.B., nosakot zemes nomas līguma 

termiņu līdz 2033.gada 31.decembrim, ēku (būvju) uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 
6.jautājums ar balsojumu izslēgts no darba kārtības. 
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7. 
Par pilnvarojumu slēgt līgumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.25:00) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – pagājušā gada nogalē ir pieņemti Ministru kabineta noteikumi, 

kas nosaka atbildību ražotājam par plastmasu saturošu izstrādājumu atkritumu 

apsaimniekošanu. Tie uzliek par pienākumu pašvaldībām vai pašvaldību deleģētām 

kapitālsabiedrībām slēgt līgumu ar SIA “LATVIJAS ZAĻAIS PUNKTS”. Pašvaldība iegūst 

finanšu līdzekļus, kurus drīkst tērēt atkritumu apsaimniekošanas uzlabošanai. Tāpat pašvaldībai 

četras reizes gadā speciālā platformā jāiesniedz atskaites par paveiktiem darbiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Tihoņenko. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību SIA “Ķekavas sadzīves 

servisa centrs” slēgt līgumu ar SIA “LATVIJAS ZAĻAIS PUNKTS” par ražotāju 

paplašinātās atbildības sistēmas īstenošanu tabakas izstrādājumu ar filtriem atkritumu 

apsaimniekošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

8. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.31:22) 

Par jautājumu Karina Putniņa – jautājums skar Rail Baltica trases izveidi. Ar šo lēmumu no 

Galiņu ceļa tiks izdalītas trīs zemes vienības, viena pašai trasei un divas pievedceļu 

izveidošanai. Komiteja lēmuma projektu izskatīja un atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošo un zemesgrāmatā nenostiprināto nekustamā 

īpašuma “Galiņu ceļš”, Baldones pagastā, zemes vienību 6,4 ha platībā sadalīt 3 daļās, 

atbilstoši grafiskajam pielikumam. 

Lēmums pielikumā.  
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9. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.33:03) 

Par jautājumu Karina Putniņa – identisks jautājums, no Lapsēnu ceļa izgiež trīs zemes vienības 

– vienu trasei un divas ceļu izveidei. Tā kā šī ceļa pārgiešana rada neērtības un iedzīvotājiem 

būs jābrauc pa apkārtceļiem, tad komiteja lēma prasīt no projekta realizētājiem šo 

apbraukšanas ceļu uzlabošanu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošo un zemesgrāmatā nenostiprināto nekustamā 

īpašuma “Lapsēnu ceļš”, Baldones pagastā, zemes vienību 4,31 ha platībā sadalīt 3 daļās, 

atbilstoši grafiskajam pielikumam. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

10. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.35:03) 

Par jautājumu Karina Putniņa – abi īpašumi pieder vienai personai un tā lūdz abus zemes 

gabalus apvienot. Vienlaicīgi tiek mainīta īpašuma adrese, jo Loka iela faktiski netiks veidota, 

tāpēc ka tā nav nepieciešama. Turpmāk īpašuma adrese būs Lauku ielā. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apvienot nekustamos īpašumus Loka ielā 1 un Loka ielā 2A, Baldonē, un apvienotajam 

īpašumam piešķirt adresi Lauku iela 9, Baldone.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

8 

 

11. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.37:21) 

Par jautājumu Karina Putniņa – minētās zemes vienības pieder vienai fiziskai personai, kura 

lūdz atļauju tās apvienot. Tā kā šajā apkaimē ir izveidotas ielas ar nosaukumiem, tad arī šim 

apvienotajam īpašumam tiek mainīta adrese. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Putniņa, Križanovskis. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamā īpašuma d/s Jeņči nr. 146, Jenčos, Ķekavas pagastā, divas 

zemes vienības, izveidojot vienu nekustamo īpašumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.40:32) 

Par jautājumu Karina Putniņa – lēmuma projekts ir par grozījumiem adresācijā. Šā gada 

13.septembra sēdē dome pieņēma lēmumu par divu zemes vienību apvienošanu un adreses 

piešķiršanu, bet līdz tam jau vienai zemes vienībai bija piešķirta adrese. Ar šo lēmuma projektu 

tas tiek labots, un tagad apvienatajai zemes vienībai būs adrese Mazās Kalnlejas. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 13. septembra lēmumā Nr. 27 “Par 

nekustamā īpašuma “Kalnlejas”, Plakanciemā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā zemes 

vienību apvienošanu”. 

Lēmums pielikumā.  
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13. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.42:28) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa -  zemes ierīcības projekts izstrādāts ar mērķi pārkārtot 

zemju savtarpējās robežas, samazinot vidējā zemes gabala platību un uz tā rēķina palielinot 

malējās zemes vienības, piekļuve visiem trim īpašumiem nodrošināta no valsts autoceļiem. 

Visiem trim īpašumiem lietošanas mērķis ir lauksaimniecība. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamo īpašumu “Ceplīši”, “Ceri” un “Vecsvilpji”, 

Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.44:33) 

Par jautājumu Karina Putniņa –  ar zemes ierīcības projektu tika pārkārtota zemes robeža un 

atdalītajai zemes vienībai piekļuve nodrošināta no Skaistkalnes ielas, tāpēc ēkām, kas atrodas uz 

šī atdalītā zemes gabala piešķirama adrese Skaistkalnes iela 5, Ķekava. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2022.gada 12. oktobra lēmumā Nr. 19 “Par 

zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 83, Ķekavā, 

Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  
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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

15. 
Par rīcības programmas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.47:07) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šajā projektā aktīvi bija iesaitījusies Baldones un 

Ķekavas vidusskolas, bet šis projekts beidzās, līdz ar to, lai darbu turpinātu, ir izveidots jauns 

Eiropas savienības fondu projektu konkurss, kuram iespējams pieteikties. Lai pieteiktos šim 

projektam bija jāizstrādā šāds plāns, kuru arī pašvaldībā izstrādāja. Šobrīd nepieciešams domes 

lēmums, lai varētu startēt šai projektu konkursā un pretendēt uz Eiropas finansējumu. Tālāk 

Romanovska stāsta sīkāk par prevencijas sistēmu. Romanovska skaidro, ka šobrīd iespējamais 

finansējuma vēl nav zināms, jo vispirms pašvaldības iesniegs savus projektus, tad tos apkopos un 

tikai tad iedalīs finanšu līdzekļus. Romanovska aicina atbalstīt lēmuma projektu, lai varētu 

iesniegt projektu un ieviest dzīvē šo ļoti noderīgo prevencijas programmu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Romanovska, Zaķe, Žilko, Ceļmalnieks, Andris Vītols.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada rīcības programmu “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas 

prevencijas sistēmas un ieviešanas plāns” 2024.-2028.gadam. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 10:01. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


